
Frå: Stian Herøy 
Send: mandag 28. januar 2019 14:46 
Til: Nils Moldøen 
Emne: Fwd: Opera på Fedje 2019 / nye forslag til program / søknad om 

støtte 
 
Hei Nils.  
 
Fekk denne nettopp. Me får diskutera det i morgon. 
 
Helsing Stian  
 
 
 
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 

 
 
-------- Opprinnelig melding -------- 
Fra: Sue Janne Alsaker <suejanne@bno.no>  
Dato: 28.01.2019 14:43 (GMT+01:00)  
Til: Stian Herøy <Stian.Heroy@fedje.kommune.no>  
Emne: Opera på Fedje 2019 / nye forslag til program / søknad om støtte  
 
Hei Stian 
 
Takk for hyggelig samtale før helgen. 
Som sagt er vi godt i gang med å planlegge høsten og har satt av datoen 7. september til krabbefest 
og opera på Fab nr 8. 
Vi ønsker å utvide vår aktivitet på Fedje med en gratis korkonsert lørdags ettermiddag, kanskje i 
kirken? 
 
Vi ser for oss workshop fredags kveld og lørdags formiddag med vår eminente kormester, Håkon 
Matti Skrede. 
Håkon Matti er knallflink og jeg tror at de som blir med på dette kommer til å ha en uforglemmelig 
opplevelse.  
Dette blir spesielt for de som allerede synger i de ulike korene på Fedje, men bør være åpent for alle 
som vil. 
Jeg har snakket med Hilde Koppen som synes dette høres ut som et flott «prosjekt Fedje Operakor», 
og tror at vi kan samle 30-40 korister. Det høres jo helt topp ut. 
 
På lørdags kveld holder vi krabbefest og opera som vanlig. 
Kanskje får vi et lite innslag fra konserten tidligere på dagen.  

Til disse prosjektene ønsker vi å søke om støtte til de 4 artistene som da kommer til Fedje både ifm 
disse arrangementene:  
reise og opphold for sangere, pianist og kormester, workshop samt gjennomføring av 
operakonsertene. 
Kr 20 000 

Ser frem til å høre fra deg. 
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Vennlig hilsen

SUE JANNE ALSAKER
Kommunikasjonssjef

BERGEN NASJONALE OPERA
Edvard Griegs plass 1 I 5015 Bergen
T: +47 55216107 I M: +47 93245800
www.bno.no

PS! Ang. serveringssted på Fedje:
Kanskje en «nabolagspub» som de har her i Bergen, der det er mange eiere, kunne vært noe?
Da hadde kanskje også flere stilt opp, og brukt kafeen mer.
Les mer her: https://www.bt.no/kultur/i/Ql4L0J/De-er-blant-de-103-eierne-av-Bergens-nye-pub
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